
سید ضیاء هاشمی؛ رئیس صنف تهیه کنندگان:

شنیدم سبیل بعضی ها را چرب کردند!

محمد حسین فرحبخش:

هزینه ساخت فیلم 400میلیونی 
را به  دومیلیارد رساندند

، با عنــوان »پرونده ماه« به 
ما: در هر شماره

گروه سین

 در ایــــن 
ردازیـــــم.

موضوعات مختلفــی می پ

شمـــاره، سراغ مسئله مهم این روزهای سینمای 

ف مورد نقد 
 را از ابعاد مختل

ایران یعنی »پول های مشکوک« رفتیم و آن

ی از افراد، نظر مثبتی نسبت به این 
ی قرار دادیم. در این میان برخ

و بررس

 و ورود پول زیاد به سینما را اقدام خوب و مثبتی تلقی 
موضوع داشتند

ن را حرکتی منفی و مضر برای سینمای ایران دانستند. 
کردند و بعضی، آ

در این خصوص با سیدضیا هاشمی؛ رئیس صنف تهیه کنندگان و حسین 

فرحبخش از تهیه کنندگان مستقل که معمولا از سرمایه شخصی خود 

فیلم می سازد گفت وگویی داشتیم. این گفت وگوها را به انضمام دیدگاه 

ن در پرونده پیش رو می خوانید که به دلیل 
چند نفر از سینماگرا

اهمیت موضوع، شاید بشود آن را در شماره های بعد هم ادامه داد.
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